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Maastricht, 13-10-2017 
 
Betreft: Vragen artikel 47 Rvo betreffende Club Vibes 
 
Geachte College,  
 
Bij Vibes muziek wordt onder andere door een nieuw ontwikkelde methodiek, Muziek 
Therapeutische Bandcoaching (© 2010, Estella Kempen), de mogelijkheid geboden aan jongeren 
met een beperking (o.a. autisme) om samen muziek te maken. 
Club Vibeswil een voedingsbodem scheppen, zodat jong talent met of zonder beperking kan 
integreren met professionele musici. Club Vibeswil ook een bijdrage leveren aan de muziekcultuur, 
die waardevol is in het bestaan van vele mensen. 
Bij de start van Vibes op hun huidige locatie zijn ze begonnen onder de ‘zogenaamde 
kantineregels’ vermeldt Club Vibes. 
Kort geleden zijn ze door handhaving gemaand binnen 6 maanden van de betreffende plek te 
verdwijnen en mogen ze nu al een aantal voor hun vitale activiteiten niet uitvoeren. Een 7 tal 
activiteiten moest daarvoor in oktober worden afgezegd. Dit heeft tot gevolg dat ze inkomen 
missen en er in de organisatie veel stress is. 
 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen:  
 

1. Bent u net als wij van mening dat Club Vibeseen prachtige vorm is van integratie tussen 
therapie, zorg, muziek en cultuur? 

2. Dat zij een noodzakelijk aanbieder van zorg voor jongeren met o.a. autisme is 
3. Dat zij niet plotseling van de ene op de andere dag hun activiteiten kunnen staken 
4. Bent u het met ons eens, dat het vreemd is dat een organisatie als Club Vibeseen flink 

aantal jaren is gedoogd onder de geldende bestemming en nu plotseling zonder 
overgangsperiode direct met activiteiten moet stoppen? 

5. Is de mogelijkheid om onder kantineregels te kunnen opereren, nu plotseling veranderd? 
6. Zijn er andere redenen waarom handhaving nu plotseling Club Vibesaan geldende 

bestemmingsregels wil houden? 
7. Acht u het mogelijk om Club Vibeseen ruimere overgangsperiode te geven, zodat ze hun 

huidige activiteiten, waaronder therapie en zorg en muziek, kunnen voortzetten?  
 
 
Met vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks Maastricht,  
 
Hans Passenier 
Raadslid  


